
PRoToKÓz nr t5t2ol6
z posiedzenia Komisji Oświaty Kultury i §portu

w Nowym Kawęczynie odbytego w dniu 26 pażdziernika 2016 t.
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy

W posiedzeniu udział wzieli:

1. Małgorzata Meszka -Przęwodnicząca Rady Gminy,
2. WŁodzirnięrz Ciok - Wójt Gminy,
3. Sylwia Pijanka - Sekrętarz Gminy,
4. Zofia Cieślak - Skarbnik Gminy,
5. Katarryna Sikora - Dyrektor GZDSO.

proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. stwierdzenie prawomocności obrad i przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad komisji nr I4lL6 z dnia 22 września

2016 r.
4. Wypracowanie stanowiska w sprawie wysokości podatków i opłat

lokalnych na 2OI7 r.
5. Podsumowanie osiągnięć uczniów w roku szkolnym 201512016.
6. Informacja o dofinansowaniu dokształcania i doskonalenia

zawodowego nauc zycieli za rok szkolny 2015 l 2016.
7. Omówienie projektów uchwał.
8. Sprawy różnę.
9. Zakanczenię obrad.

Lista obecności stanowi załqcznik nr I do protokołu.

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia Komisji.
O godz. 1008 posiedzenie otworzyła Barbara Marcinkowska

Przewodnicząca Komisji, który przywitala przybyłych członków Komisji
oraz pracowników Urzędu.
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Ad. 2 stwierdzenie prawomocności obrad i ptzyjęcie porządku
obrad.
Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że w posiedzeni:u uczestniczy

6 członków Komisji, co stanowi quorum do podejmowania d,ecyzji i
decyduje o prawomocności obrad.

Następnie odczytŃa porządek obrad zasządziła głosowanie w
sPrawie Porządku obrad. Członkowie Komisji w obecności 6 radnych
jednogłośnie przyjęli proponowany porząd,ek obrad, który stanowi
załqcznlk nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad. 3 Przyjęcie protokołu
22 wtześnia 2OL6 t.
Protokół Nr I4|2OL6 z

22 wtzęśnia 2016 r. znajduje
protokołu. Komisja jednogłośnie

z obtad, komisji m l4l 16 z dnia

posiedzenia Komisji, które odbyło
się na sali. Nie zgłoszono uwag

przyjęła protokół z 1412016.

się
do

Ad. 4 Wypracowanie stanowiska w sprawie wysokości podatków
i opłat lokalnych na 2OL7 t.

podatek rolny liczonyjest na odstawie ceny zytawynikającej z
obwieszczenia prezesa Gus w sprawie średniej ceny zytaza okres 11
kwartałów. Do uchwały przyjmowana była średnia cena ze wszystkich
komisji.

Cena zyta wg obwieszczenia GUS wynosi 52,44 zł. W poprzednim
roku cena zyta wynosiła 53,75 zl. Rada Gminy możę podjąć uchwałę w
sprawie obnizenia ceny zyta ogłoszonej przez Prezesa GUS. W ubiegłym
roku Rada Gminy do obliczania podatku rolnego na 2O16 rok przyjęła
cenę 49 zł za I dt. Propoz,ycja Komisji to utrzymanie tej ceny na takim
samie poziomie.

Stawka podatku leśnego w ubiegłym roku ustalona była na 19I,77
zł/ms a w tym roku jest 19I,0I zł/ms. Podatek leśny na2O16 rok Rada
GminY określiła na 19L,7I złlms i propozycja Komisji to pozostawienie
bez zmian.
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podatek od nieruchomości:

Rodzaj podatku
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i. Podatek od gruntów:

1)

zułiry,anych z
prowadzeniem
działalności gospodarczej,
bezwzg|ędu na sposób
zakwalifikowania w
ewidencji gruntów i
budynków

(od 1 mz powierzchni)

0,89 0,89 0,75 o,75 Przyjęta
jednogłośnie

2)

pod jeziorami, zajęĘch na
zbiorniki wodne
retencyjne lub elektrowni
wodnych (od 1 ha pow.)

4,58 4,54 4,56 4,54 Przyjęta
jednogłośnie

3)

pozostaĘch, w Wm
Żaj ętyctr na'proriradzenie
odpłatnej statutowej
działalności pożytku
publicznego przez
organizacje poĘtku
publicznego

(od 1 m2 powierzchni)

o,47 o,47 0,33 o,37 Przyjęta
jednogłośnie

4)

niezabudowanych objęĘch
obszarem rewitalżacji i
położonych na terenach, dla
których miejscowy plan
zagospodarowania
pr zestr zenne go przewiduj e
przezleaczerrie pod zabudowę
mieszkaniową, usługową albo
zabudowę o przeznaczeniu
mieszkaniowym
obejmującym wyłączenie te
rodzaje zabudowy, jeżeli od
dnia wejścia w Ącie tego
planu w odniesieniu do Ęch
gruntów upłynął okres 4 lat,
a w tym czasie nie
zakończono budowy zgodnie
z przepisatni prawa
budowlanego

3,0o 2,98 3,00 2,98 Przyjęta
jednogłośnie

2.

Od budynków
mieszalnych lub ich części
zajęĘch wyłącznie na
potrzeby mieszkalne (od
1m2 powierzchni
użvtkowei)

0,75 o,75 0,35 0,38 Przyjęta
jednogłośnie

3.

Od budynków lub ich części
ałł ia7any ch z p rowadzeniem
działalności gospodarczej
oraz od budynków
mieszkalnych lub ich części
zajęĘch na prowadzenie
działalności gospodarczej (od
I m2 pow ietzchni użwtkowei )

22,86 22,66 18,o0 18,00 Prryjęta
jednogłośnie
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4.

Od budynków lub ich
części zajęĘc}r na
prowadzenie działalności
gospodarczej w zakresie
obrotu kwalifikowanym
materiałem siewnym (od
1mz powierzchni
użvtkowei)

10,68 10,59 10,68 10,59 Przyjęta
jednogłośnie

5.

Od budynków lub ich
części zvłiaąanychz
udzieleniem świadczeń
zdrowotnych w
rozumieniu przepisów o
działalno śc i |eczniczej,
zĄęĘch przez podrnioĘ
udzielające Ęch
świadczeń (od lmz
powierzchni użvtkowei)

4,65 4,61 4,50 4,50 Przyjęta
jednogłośnie

6.

Od pozostałych budynków
lub ich części, w tym
zajęĘch na prowadzenie
działalności poźrytku
publicznego przez
organizacje pożytku
publicznego (od 1mz
powierzchni użvtkowei)

7,68 7,62 5,90 5,90 Przyjęta
jednogłośnie

WÓjt Zaproponował zwolnienie z podatku od nieruchomości dla nowo
PowstałYch budynków na 1 rok od oddania pozwolenia na uzytkowanie w
nxliryku z podaniem UDS Sp. z o.o.. i Ęm samym przygotowanie projektu
uchwałY na następną sesję. Członkowie komisji jednogłośnie zaakceptowali tę
propozycję.

stawki podatku od środków transportowych mieszczą się w
stawkach okreŚlonych przez Ministerstwo Finansów, które na 2oI7 rok
zostały pomniejszolae, dlatego my nie będziemy nic zmieniać.

wójt wspomniał o ewentualnym podatku od posiadania psów.
Temat na terenie naszej gminy jest dość problemaĘczny. Na chwilę
obecną zrezygnujemy z wprowadzenia tego podatku.

Ad. 5 podsumowanie osiągnięć uczniów w roku szkolnym
2ol5l2oL6.

p. katarzyr'a sikora przedstawiła tę informacje. Inform acja z
podsumowaniem osiągnię ć uczniów w roku szkolnym 2oL5 /2016
stanowi ząłqcznźk nr 3, tr;r 4 i nt 5 do niniejszego protokołu.
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Ad. 6 Informacja o dofinansowaniu doksztalcania i
doskonalenia zawodowego nauczycieli za rok szkolny
2oI5l2016.

P. Katarzyna Sikora poinformowała członków komisji, że co roku
szkoły dostają na dofinansowanie dokształcania i doskonalenia
zawodowego 1OOO zł. Każda szkoła mieści się w tej kwocie. Dodatkowe
kształcenia nauczycieli, tj. studia magisterskie i podyplomowe
rra:uczyciele muszą sobie sami finansować.

Ad. 7 Omówienie projektów uchwał.
Omówiono następujące projekty uchwal:

w sprawie obnizenia średniej ceny skupu ryta, jako podstawy do
ob|tczania podatku rolnego w 2016 r.;
w SPrawie okreŚlenia wysokoŚci stawek podatku od nieruchomości
obowiązujących na terenie gminy;
w sPrawie okreŚlenia wysokości stawek podatku od środków
transportowych;
w sPrawte zwolnienia, w ralnach pomocy de mini mis, od podatku
od nieruchomości, nowo wybudowanych lub rozbudowanych
budYnków lub ich części rwiryanych z prowadzeniem działalności
gospodarczej;
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego
Planu ogÓlnego zagospodarowania przestrzennego gminy Noo,oy
Kawęczyn obejmującego obszar we wsi Nou.y Dwór Parcela;
w sprawie zmian w budzecie gminy na2016 rok.

Ad. 8 Sprawy tóżne.

wójt dodał, że są problemy z wykonaniem oświetlen w Nowym
Dworze Parceli oraz we Franciszkanach. Prry każdej inwestycji nie ma
zgodY od jednego z rnieszkańców. Dodał też, że remont drogi na ,,wygonie"
ma zakończyć się do 15 listopada.

Radna Marcinkowska - kiedy planowane jest zakonczenie inwestycji
rwiry,anej zę ścieżką rowerową ? - do końca lipca 2017 r. - cry rnożemy
równiez liczyĆ na chodnik po drugiej stronie ściezki tak jak kiedyś było w
planach ? - z czasem na pewno tak.

wójt dodał, że watradło pod urzędem ma być zamknięte w tym
tygodniu co wiĘ,e się z wykończeniem drogi.
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Radna Marcinkowska - czemu nie są zami eszczarle protokoły z
Posiedzeń komisji i sesji na stronie |Jrzędu ? - w statucie Urzędu mamy
określone, że protokoły są dostępne w wersji papierowej na miejscu w
utzędzie, jednakze postaramy się zamieszczać je również na stronie BIP
Urzędu.

Ad. 9 Zakończenie obrad.
O godz. I2o7 Przewodnicząca Komisji wobe c zreaJizowania porządku

obrad, zarnknęła posied zenie Komisj i.

Na Ęm protokół zakończono.

protokołousało,:
Katarzgną Sąusicką
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Młod.szg Referent
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